
Avui, 12 de gener, s’ha reunit novament la Mesa  Tècnica per a 
tractar la problemàtica del personal  educador i fisioterapeuta que
prestem servei en els centres educatius del país. 
La convocatòria d'avui ha tingut dos punts en l'ordre del dia:
- Tractar de les discrepàncies sorgides en les distribucions 
horàries
- Calendari per a negociar diversos aspectes que en són 
importants per al nostre desenvolupament professional:  

  Funcions

  Jornada

  Itineràncies

 Constitució d'una comissió mixta mediadora

 Formació

 Adscripció dels llocs de treball

 Selecció i provisió

 Classificació dels llocs

En la primera part tots els sindicats estàvem d'acord en què hi ha un 
problema de fons que s'ha de resoldre el qual, a més  és el que 
genera el malestar i la major part de les  discrepàncies respecte a les
jornades. 

Un altre dels problemes és l'ambigüitat i les diferents interpretacions
derivades d’aquesta respecte a  les normes per les quals ens regim. 
Entenem que resulta imprescindible  determinar una interpretació 
ben definida  d'aquestes normes.

Per la nostra part,  hem demanat, una altra vegada, que s'alcen actes
d'aquestes reunions. També hem  manifestat  la nostra 
disconformitat sobre els pocs horaris dels quals l’administració 
considera que hi ha discrepàncies, si més no pel fet  que nosaltres 
havíem al·legat en quasi tots els horaris que ens havien remés  al 
juliol per no trobar-los ajustats a la normativa vigent.

Així  mateix, hem exposat  que el fet de signar amb conformitat una 
notificació no vol dir que es done l'horari per bo, tan sols serveix per 



a acreditar que aquest s’ha notificat com cal, però no que siga 
correcte. 

En aquest punt s’ha tornat a debatre, com no podia ser d'una altra 
manera, el tema de la jornada contínua. Davant la postura de la 
Conselleria d'Educació, la qual defensa  que mentre l'alumnat amb 
necessitats específiques de suport educatiu estiga en el centre el 
personal educador ha de romances també per a garantir l'atenció. 
Intersindical ha manifestar la deja oposició contundent especificant 
que el fet que l'alumnat no ens porti enganxat a la esquena no vol dir
que aquest estiga  desatès, ja que això significaria que si un dia 
faltem, per malaltia o simplement en l'estona que mengem, com no 
estem amb ells, l'alumnat estaria desatès ... i això és un absurd. A 
més a més que acceptar-ho, en puritat, ens obligaria a romandre tota
la jornada sense parar. Quaranta hores setmanals d'atenció 
educativa directa, o el que és el mateix, una aberració semi-
esclavista. A més, tant les activitats extraescolars com el menjador 
són serveis que presten  empresses privades i cal exigir aquestes els 
recursos necessaris per a  garantir el servei i l'atenció correcta per a
tot l'alumnat.

Com que aquestes divergències conceptuals  s’hauran de resoldre  
en la Comissió Mixta, i també en negociar la distribució de la 
jornada, ho hem deixat ací i hem passat al punt dos, consistent  a 
determinar les qüestions prioritàries a tractar en les següents 
convocatòries de la Mesa i el calendari per a fer-ho.

Així, s'ha acordat que la primera reunió, proper  27 de gener a les 
10, serà per a constituir la Comissió Mixta Mediadora,  la qual 
s'encarregarà de resoldre les  discrepàncies  respecte a les 
distribucions de jornada, però, a més, també hauria de servir com a 
element de mediació i protecció del personal front a l’actual 
vulnerabilitat normativa.

La següent reunió serà per a tractar el tema de les funcions i es 
celebrarà el 8 de febrer a les 9:30h.  En aquesta reunió  s’abordaràn 
les funcions de tots tres col·lectius de manera successiva, primer 
infantil, després fisioterapeutes i per a acabar especial.

La resta de temes pendents  es tractarà en reunions posteriors 
durant els mesos de febrer,  març i abril:



 Formació              febrer 2017

 Jornada laboral     març 2017

 Itineràncies           març 2017

 Adscripció dels llocs de treball    abril 2017.

 Selecció i provisió dels llocs de treball   abril 2017.

 Classificació dels llocs i titulació    abril 2017

Així mateix, l'administració ens ha comentat una mica per damunt la 
idea que porta sobre els diferents temes a tractar aquests mesos. Pel
que fa al tema de l'adscripció la idea és adscriure els llocs no 
permanents als SPES i acabar així amb les places no permanents, 
sent aquestes accessibles als funcionaris de carrera, almenys en 
forma de comissió. Aquests processos de comissions de serveis es 
farien tots els anys de manera reglada per a que el personal de 
carrera puguen optar als llocs de nova creació abans d’oferir-los per 
a la seua ocupació mitjançant les corresponents borses d’ocupació 
temporal. 

En l'apartat de provisió i selecció han comentat que no veurien 
malament que es pogueren realitzar concursos tots els anys. Quant a
la formació s'ha comentat que fins que no parlem de la formació de 
fisios i educadors no eixirà  l'oferta formativa d’enguany, així com 
també s'estudiarà la classificació dels llocs i la titulació necessària 
per a l'accés a aquests.
La idea de l'administració és resoldre tot aquest procés de 
negociació abans que acabe el curs, la qual cosa valorem 
positivament.

Per la nostra part,  hem insistit en el tema de la segona ocupació, la 
resposta de l’administració ha sigut que aquest tema ho tractaran de
forma global per a tota la funció pública. 

També hem assenyalat que la qüestió  del personal sanitari als 
centres educatius continua pendent  d’una instrucció clara, perquè a 
hores d’ara continua assignant-se tasques de caire sanitari a 
personal educador malgrat la dotació sanitària corresponent. I per a 
acabar, hem demanat abordar també la qüestió de la mobilitat del 



personal interí, el qual constitueix més del 60% del col·lectiu i a 
hores d’ara, en molts casos,  malviu ancorat a un lloc de treball que 
el manté durant anys molt lluny de la seua residència i de cap 
possibilitat real de conciliar la seua vida laboral amb la personal i 
familiar.


